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Tomko: 

Interpelácia na pohyb nezletilých Rómov po meste najmä po tých bočných uličkách. Všimol 

som si v poslednom čase, že množstvo mladistvých Rómov 4, 5, 6, 7 ročných sa nám 

pohybujú  vo väčších skupinách najmä po tých bočných uličkách a načo dosiahnu toto 

odtrhávajú, berú. Ja apelujem na mestskú políciu, ja vám môžem volať každý deň, keď 

chcete, kde sa momentálne nachádzajú. Samozrejme ja mám s tým vozidlom viac pohybu po 

meste, preto už aj minule jedna pani na Kukučínovej sa s nimi pustila do debaty, ale to 

nemalo žiadny význam, ešte skôr ju ohrozili. Poprosil by som mestskú políciu, aby tých 

mladistvých, skutočne mladistvých, to sú deti do 8 rokov, desať, pätnásť sa ich pohybuje 

v jednej skupine a nie je medzi nimi žiadny dospelý.  

 

PhDr. Čižmár: 

Pán poslanec, ale poprosím vás, v poslednom čase stále to, či už ide len o obyčajný pohyb, 

alebo nejaké náznaky krádeže, alebo realizované krádeže, stále riešime mestskú políciu, na 

území mesta pôsobí aj štátna polícia. Na minulom zasadnutí bol prítomný riaditeľ obvodného 

oddelenia PZ. Treba si uvedomiť v akom počte funguje mestská polícia. Mestská polícia 

nemôže riešiť svoje základné úkony a riešiť ešte aj kriminálnu činnosť na území mesta. 

Takže, nie je nič jednoduchšie zavolať 158, to je číslo  na štátnu políciu a tá už má 

kompetencie aj zasiahnuť, lebo zatiaľ to riešime tak, že budete stále volať na mestskú políciu. 

Na mestskú políciu môžete volať, ale mestská polícia má obmedzené kompetencie 

v niektorých úkonoch. Takže netreba volať len na mestskú políciu, treba volať aj na štátnu 

políciu ak sa niečo také vyskytuje.  

 

Tomko: 

Dobre pán primátor, budem volať štátnu políciu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Aj štátnu, hovorím aj štátnu políciu.  

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: MsZ 

 

 

 

 


